# 明愛屯門馬登基金中學 2021-2022 年度 家長通告

## 敬啟者:

# 復活節假期後的課堂安排

教育局於 11/4/2022 公佈,全港學校會按照原定計劃,在學校的復活節假期後復課。中學於香港中學文憑考試的核心科目完成後,即是在五月三日開始,可恢復面授課堂。經過審慎的考慮後,復活節假期後的各項安排如下:

## 1. 21/4 - 29/4/2022 的課堂

	日期	21/4/2022 (四)	22/4/2022 (五)	23/4/2022 (六)	25/4/2022 (—)	26/4/2022 (二)	27/4/2022 (三)	28/4/2022 (四)	29/4/2022 (五)
F.	面授課	X	X	×	×	×	X	X	X
午	網課	<b>√</b>	× (HKDSE 試場)	× (HKDSE 試場)	× (HKDSE 試場)	× (HKDSE 試場)	× (HKDSE 試場)	× (HKDSE 試場)	✓
下午	網課	<b>√</b>	<b>X</b> (教師工 作坊)	×	<b>√</b>	<b>X</b> (教師工 作坊)	<b>√</b>	<b>√</b>	✓
		<ul> <li>中四至中五級網上補課 (14:20-16:20)及中五級網上 ApL(職業英語)課程(14:30-17:30)</li> <li>中一及中二級:校本課後學習支援功課輔導班</li> <li>中三至中五級:課後學習支援計劃(第二期)</li> <li>網上學科活動</li> <li>中四級 ApL(F&amp;T) 及 ApL(FID) - 21/4/2022: 如常進行網上課堂,但 28/4/2022 則暫停網上課堂。</li> </ul>							

# 2. 3/5/2022 起的課堂

- 2.1 中一至中三級
  - 於 3/5/2022 起,可恢復上午之面授課堂,並維持現有時間表上課,下午原有的網上課堂/活動(包括:中二級「一人一樂器」、中一及中三級課後樂器班等)則維持不變。 唯個別網上課堂/活動時間會有所調整,詳情將另行通知。
- 2.2 中四至中五級
  - 於 3/5/2022 起,可恢復上午之面授課堂,並維持現有時間表上課,下午網上課堂時間有所更新,詳情將另行通知。
  - 星期二下午的聯課活動
    - ▶ 如中四至中五級學生已完成接種第二劑 2019 冠狀病毒病疫苗並超過十四天,可於逢星期二下午在校進行實體形式的聯課活動。
    - ▶ 未達上述要求的中四至中五級學生,需在 Microsoft Teams 參加網上聯課活動。
- 2.3 星期六的「好學課」、「課後彩虹」及「STEM 工作坊」課堂會以實體形式進行。

## 3. 完成接種疫苗的學生安排

校方強烈呼籲各位學生接種兩劑疫苗,既能保護自己,也能保護家人,以及同班師生。教育局容許已接種兩劑疫苗,並超過14天的學生參與更多課堂以外的非學術活動。校方會安排相關學生在下午及放學後進行非學術性課外活動(包括:音樂、體育、領袖訓練、STEM活動及校隊訓練)。

由於疫情變化難測,上述安排或隨着疫情變化及教育局最新公布而有所更新,請各家長隨時留意學校網頁之最新消息,亦請提示子女留意 TEAMS 系統所發放之公布。如有任何查詢,請於辦公時間致電 24610304 聯絡校務處。

此致

貴家長

校長 謹啟

Parents Notice No.: 2021 155

# Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 2021-2022 Parents Notice

19 April 2022

Dear Parents/Guardians,

#### **Lesson Arrangement after Easter Holidays**

The Education Bureau (EDB) announced on 11/4/2022 that all schools in Hong Kong will resume half-day face-to-face classes in an orderly and phased manner after the Easter holidays as originally planned in accordance with the latest development of the COVID-19 epidemic situation. Secondary schools, after the completion of the core subjects of the 2022 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE), can resume face-to-face classes starting from 3 May 2022. After careful consideration, the latest arrangements after Easter Holidays are as follows:

#### 1. Lessons on 21/4 - 29/4/2022

	Date	21/4/2022 (Thu)	22/4/2022 (Fri)	23/4/2022 (Sat)	25/4/2022 (Mon)	26/4/2022 (Tue)	27/4/2022 (Wed)	28/4/2022 (Thu)	29/4/2022 (Fri)
A M	Face-to -face	×	×	×	×	×	×	×	×
IVI	Online	<b>&gt;</b>	X (HKDSE Centre)	X (HKDSE Centre)	X (HKDSE Centre)	X (HKDSE Centre)	X (HKDSE Centre)	(HKDSE Centre)	✓
P M	Online	<b>√</b>	(Teacher's Worksho)	×	✓	(Teacher's Worksho)	✓	✓	✓
		<ul> <li>S.4-S.5 Online Tutorials (14:20-16:20) &amp; S.5 ApL(VE) (14:30-17:30)</li> <li>S.1 - S.2: School-based After-school Learning Support - Homework Tutorial Programme</li> <li>S.3 - S.5: After-school Learning Support Programme (2<sup>nd</sup> Phase)</li> <li>Subject-based Online Activities</li> <li>S.4 ApL(F&amp;T) &amp; ApL(FID) online lesson on 21/4/2022 will be held as usual while lessons on 28/4/2022 (Thu) will be cancelled.</li> </ul>							

#### 2. Lessons from 3/5/2022

- 2.1 S.1 S.3
  - From 3/5/2022, face-to-face lessons will resume in the morning. Lessons will follow our original timetable. Original afternoon online tutorials and activities (e.g. S.2 "One Student One Instrument" Scheme, S.1 & S.3 musical instrument lessons, etc.) will be held as usual. Schedule of some online tutorials and activities will be adjusted. Details will be announced in due course.
- 2.2 S.4 S.5
  - From 3/5/2022, face-to-face lessons will resume in the morning. Lessons will follow our original timetable. Schedule of some online tutorials and activities will be adjusted. Details will be announced in due course.
  - Afternoon OLE activities on Tuesday

    - S.4-S.5 students who have received the second dose of vaccination for more than 14 days can attend face-to-face Afternoon OLE activities on Tuesday.

      S.4-S.5 students who have not yet fulfilled the above requirements have to attend online Afternoon OLE activities on Tuesday.
- 2.3 Saturday Tutorial Classes and STEM Workshops will be held via face-to-face mode.

## 3. Arrangements for Vaccinated Students

The school strongly urge students to receive vaccines which is the most effective way to protect themselves and the community. In accordance with the latest EDB guidelines, individual students who have received the second dose of vaccination for more than 14 days are allowed to participate in more non-academic extra-curricular activities outside classes. Our school will arrange these students to stay at school after lessons for non-academic extra-curricular activities (including music, sports activities, leadership training, STEM activities, sports team training).

Due to the unpredictable changes in the epidemic situation, the above arrangements will be updated in accordance with the epidemic situation and the latest announcements made by the Education Bureau. Please pay attention to the announcements on the school website. Parents, please remind your children to pay attention to the announcements released on the TEAMS system as well. For enquiries, please contact the General Office at 24610304 during office hours.

Yours faithfully,	
Mr. Vuen Kwok Ming	

Principal